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开源无线网络社区成员申请表
（Membership Application Form of OS-RAN Community）
(认真阅读并同意遵守《OS-RAN开源授权许可证-v1.1》

  (I have read and agree to obey the rules from《OS-RAN Open Source License-v1.1》)
1 – 单位名称 (Name of the organization)
………………………………………………………………………………………………

成员类型 (type of membership) :




· 理事成员 (strategic)
· 普通成员 (associate)
2 – 地址 (Address) :

………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………

3 – 组织主要从事的活动(Main activity of the organization) :

………………………………………………………………………………………

4 – 联系人(Main contact) :

	姓 (Last Name):


	名 (First Name):

	职务（Title）:


	邮箱（Email）:

	电话（Tel）: 


	


拟加入工作组 (Work Group) :

· 架构组（Architecture WG）
· 无线协议组（RAN Protocol WG）
· 核心网协议组（Core Network Protocol WG）
· 硬件工作组（Hardware WG）
· AI引擎组（AI Engine WG）
· 标准组（Standardization WG）
· 应用示范组（Application Scenario WG）
· 测试组（Testing WG）
捐赠 (Donation) :

· 成为铂金资助者，捐款  80  万元人民币，获得一对一技术支持，免费参与技术培训、社区峰会及其他活动。 
(Becoming a Platinum Sponsor with￥800000 donation to get the service of one-to-one technical support and attending technical training，community summit and other activites for free)
· 成为黄金资助者，捐款  40  万元人民币，获得及时的现场技术支持，40%折扣参与技术培训、社区峰会及其他活动。
(Becoming a Gold Sponsor with￥400000 donation to get the service of timely onsite technical support and attending technical training，community summit and other activites with 40% discount)
· 成为白银资助者，捐款  20  万元人民币，获取现场技术支持，20%折扣参与参与技术培训、社区峰会及其他活动。
(Becoming a Silver Sponsor with￥200000 donation to get the service of onsite technical support and attending technical training，community summit and other activites with 20% discount)
· 其他，非盈利机构或无捐赠。
（Non-Profit or No Donations）
单位名称（公章）：
Organization（Stamp）
单位法人或授权代表（签字）：

Legal person or authorized representative（Signature）：
日期(Date):
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